
Schriftelijke vragen (art. 41 RvO) fractie GroenLinks, gemeenteraad Hilversum

Datum: 1 maart 2021

Onderwerp: Bouw sportcomplex Merem

Geacht College, 

U heeft op 24 december 2020 een aanvraag omgevingsvergunning ontvangen voor de bouw van een 
sportcomplex op het terrein van Merem. Tijdens de bouw wil men een tijdelijke inrit aanleggen aan de 
Dopheidelaan voor het bouwverkeer, waarvoor volgens tekening monumentale bomen moeten worden 
gekapt. De sfeer en waarde van Monnikenberg wordt in hoge mate bepaald door het grote aantal 
(behouden) monumentale bomen. Het kappen van monumentale bomen is definitief. Ten behoeve van 
de ontwikkeling van de Monnikenberg moeten al veel bomen worden gekapt. Bij de besluitvorming over 
de ontwikkeling Monnikenberg is afgesproken dat het college scherp zou opletten om onnodige en 
voortijdige kap van bomen te voorkomen. De Dopheidelaan ontsluit een nieuw woningcomplex. De 
Dopheidelaan is smal en geen geschikte laan om langs te parkeren.

GroenLinks heeft de volgende vragen:

1. Waarom kan voor de bouw van het sprotcomplex geen gebruik gemaakt worden van de al 
bestaande bouwwegen in het gebied?

2. Bestaat er een kans dat de Dopheidelaan de definitieve hoofdontsluiting wordt van het te 
bouwen sportcomplex? Zo ja, hoe motiveert u deze afwijking van het bestemmingsplan dan?

3. In hoeverre wordt in de aanvraag omgevingsvergunning vooruitgelopen op een wijziging van het 
bestemmingsplan ten aanzien van extra parkeergelegenheid op het Meremterrein die 
noodzakelijk zou zijn vanwege de gemaakte rekenfout in de parkeerbalans van het zorgpark? 

4. Is het college bereid het gebruik van bestaande bouwwegen voor de bouwer van het 
sportcomplex te verplichten om daarmee kap van (monumentale) bomen te voorkomen?
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